又来了! 更优惠了!

中国签证 集体办理

将在波士顿剑桥中国文化中心举 办

[本 报讯] 中国签证特价优惠集 体服务将在波士顿剑桥中国文化中心举办,现场收件,超低特价优惠。业务操作由信誉卓著的专业 服务公司 www.usChinaVisa.com/special 负责,保证可靠,快速,准时。网站信息查询,现场咨询服务,来回邮寄费用全免。中国签证可以办理所有类别,接受所有国家公民的申请。

标准一年签证服 务费每份仅\$26(中文学校家庭 & 剑桥中国文化中心会员每份\$22). 加\$10 办 理两年签证。

现 场受理申请时间: 4月24日, 星期六下午12:00-4:00 PM,

预 计完成发还时间: 5月20日,星期六下午1-2 pm 原地发还

办 理的方法: www.usChinaVisa.com/special (网上也有地图).

申请人须事先上网简单登记 (未登记者每份现场加收\$2),下载《服务登记表》和《签证申请表》,并准备照片和相关文件,按时把材料送交以上 地点。付款方式:个人支票,现金等,总数一次支付。然后等候取件。

可 靠性验证:

华美签证服务公司是行业中的著名品牌。2003 年以来专事中国签证服务,涵盖全美 50 个州。已经处理过数万件申请,从未失误。创始人亦总经理郑良根先生曾任全美中文学校协会会长多 年。其信誉从 Google 或者 baidu 网站人名搜索即可见一斑。华美服务公司每天办理常规的 签证服务,其集体特别服务也 在许多州 10 数个城市举办多年,广受欢迎。去年 5 月份来波士顿地区办理为 例,处理数百件申请,无一失误。其专业可靠和准时的服务赢得用户广泛好评,此次再来波士顿地区提供集体优惠服务。

咨询: www.usChinaVisa.com/special 电邮: office@usChinaVisa.com

China Visa Service with special discount rate At Boston Cambridge Chinese Community Center

Print this email message as a proof for membership discount

Pleased to announce a China visa service at Special Group rate, technically by famous www.usChinaVisa.com/Special

What: China Visa service, at special group discount

When & Where: (maps on web)

Accepting applications on Saturday April 24th, 12 noon to 4:00PM At BCCCC (Chinese School), 411 Waverley Oaks Rd, Building #2, Suite 214, Waltham MA 02452

Return (pick up) date expected on May 20th and May 29th, Saturday 1 PM to 2 PM, same place.

Special Service Rate No any shipping fee.

US passport \$26 and up per application for general public Discount \$4 per application for Chinese School families (Applicant to show proof). Chinese Origins may apply for 24 month visa, with only \$10 more.

How to:

- REGISTER (very simple & easy) at <u>www.usChinaVisa.com/special</u> (otherwise \$2 per application will be added on-site if not registered)
- Download Service Form 1 (with preparation tips & notes)
 Download Visa Application Form, with ONE recent Passport-style photo)
 Preparation tips: www.usChinaVisa.com/special
- 3. Come on-site to drop-off, and get free consultation
 Then, go home relaxed, waiting for passport with visa to come back ©

Reliability:

Processed dozens of thousands applications in 8 years. NONE error!

UsChinaVisa.com belongs to ChinaService.us, a well-known service company established in 2003 It's specialized in China Visa service since then, so far it has processed dozens of thousands of applications, without a single error. The founder and CEO is Lianggen Zheng, former president and current board member of Chinese School Association in the US. You may find enough evidence about his reputation at web search like google or Baidu by the name 郑良根。

You can also find the company service record samples at www.usChinaVisa.com/testimony.htm

Besides daily regular service for the whole US 50 States, www.usChinaVisa.com/special offers group services at many states and cities for many years. It offered such group service in Boston area in 2008. As won costumers by their professionalism, reliability, and accuracy, now the company is coming again.

Questions:

Email: office@usChinaVisa.com
Web: www.usChinaVisa.com/special

www.usChinaVisa.com/testimony.htm